

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED  
L/4067/Add.1  
7 April 1975  
Limited Distribution

ARTICLE XXIV:6 RENEGOTIATIONS

Entry into Force of Schedules LXXII and LXXII bis

Addendum

The Commission of the European Communities has sent the secretariat the following corrigendum to Schedules LXXII and LXXII bis.

The corrigendum dated 31 July 1974<sup>1</sup> stated that the indications given for Canada, Chile, India and Malaysia in the General Notes and in Schedule LXXII were to be deleted.

As the Communities have since completed negotiations on Article XXIV:6 with India and Canada, the corrigendum now concerns Chile and Malaysia only.

<sup>1</sup>Corrigendum sent to the contracting parties on 6 August 1974 (see document L/4067).

RENEGOCIATIONS AU TITRE DE L'ARTICLE XXIV:6

Entrée en vigueur des Listes LXXII et LXXII bis

Addendum

La Commission des Communautés européennes a transmis au secrétariat le corrigendum suivant aux Listes LXXII et LXXII bis.

Le corrigendum en date du 31 juillet 1974<sup>1</sup> précisait que les indications relatives au Canada, au Chili, à l'Inde et à la Malaisie, étaient à supprimer dans les Notes générales ainsi que dans la Liste LXXII.

Les Communautés ayant depuis lors achevé les négociations de l'article XXIV:6 avec l'Inde et le Canada, seuls le Chili et la Malaisie sont désormais visés par ce corrigendum.

<sup>1</sup>Corrigendum envoyé aux parties contractantes le 6 août 1974 (voir document L/4067)